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PROTOKÓŁ NR 12/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.8.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  12/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 12 marca 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o bezpłatne 

przekazanie ciągnika marki Masey Ferguson, będącego na stanie Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie – zajęcie stanowiska.  

5.2. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup ciągnika wraz 

z oprzyrządowaniem na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych – zajęcie stanowiska. 

5.3. Wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 24 lutego 2015r. – zajęcie 

stanowiska. 

5.4. Aneks do umowy z WOLTERS KLUWER S.A. z siedzibą w Warszawie z dnia 3 kwietnia 

2013r. na korzystanie z aplikacji internetowej „Progman iArkusz” w okresie od 5 kwietnia 2015r. 

do 4 kwietnia 2016r. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych 

kwot dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2015. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

5.7. Wniosek Przewodniczącego Komitetu Organizacyjnego Obchodów 110-lecia działalności 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe uroczystości, 

jakie w związku z jubileuszem zaplanowano na 2 maja 2015r. – zajęcie stanowiska. 

5.8. Wniosek Przewodniczącej Rady Słuchaczy Aleksandrowskiego Oddziału Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku o dofinansowanie wycieczki dla słuchaczy UTW poprzez pokrycie kosztów 

wynajmu autokaru – zajęcie stanowiska. 

5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia uchwały nr 156/2012 Zarządu Powiatu 

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 czerwca 2012 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 

organizacyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku za rok 2014. 

5.11. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku.  
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5.12. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 

lata 2011 – 2015 za 2014 rok. 

5.13. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego 

Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2016 za 2014 rok. 

5.14. Dwa aneksy do porozumień z Miastem Stołecznym Warszawa z dnia 16 kwietnia 2014r.  

w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę  

i wychowanie dzieci pochodzących z terenu Miasta Stołecznego Warszawa, umieszczonych  

w rodzinie zastępczej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.15. Projekt porozumienia z Gminą Miejska Ciechocinek określający zasady współpracy  

i wzajemne zobowiązania dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C wraz  

z przepustem na odcinku ul. Aleja 700-lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej 

na terenie gminy Raciążek”. 

5.16. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na III sesji. 

5.17. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014”. 

5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania  

w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim w 2015r.    

5.19. Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie stanu 

sanitarnego szpitala. 

5.20. Protokół z przetargu przeprowadzonego w dniu 2 marca 2015r. na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Ciechocinek przy ul. Zdrojowej, działka numer 

ewidencyjny 1158/6 o pow. 0,0347ha, zapisanej w księdze wieczystej KW-WL1A/00023993/9, 

stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego wraz z ogłoszeniem o wynikach 

przeprowadzonego przetargu. 

5.21. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i podania do publicznej 

wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

5.22. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na zatrudnienie jednego pracownika na stanowisku pośrednik pracy – 

stażysta (umowa na czas określony) – zajęcie stanowiska. 

5.23. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania środków na zakup samochodu 

oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, panią Skarbnik i pana Sekretarza.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 12:30. 
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Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwóch członków Zarządu 

Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. Lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 11/2015 z posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 26 lutego 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 11/2015  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 26 lutego 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 11/2015  z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 26 lutego 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.17. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014”. 

5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania w 

ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim w 2015r.    

5.19. Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie stanu 

sanitarnego szpitala. 

5.20. Protokół z przetargu przeprowadzonego w dniu 2 marca 2015r. na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Ciechocinek przy ul. Zdrojowej, działka numer 

ewidencyjny 1158/6 o pow. 0,0347ha, zapisanej w księdze wieczystej KW-WL1A/00023993/9, 

stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego wraz z ogłoszeniem o wynikach 

przeprowadzonego przetargu. 

5.21. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i podania do publicznej 

wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

5.22. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na zatrudnienie jednego pracownika na stanowisku pośrednik pracy – 

stażysta (umowa na czas określony) – zajęcie stanowiska. 

5.23. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania środków na zakup samochodu 

oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

Wpłynął do Zarządu Powiatu wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim o wyrażenie zgody na ustanowienie służebności przesyłu oraz na umieszczenie 

niezbędnej infrastruktury kanalizacji sanitarnej w pasie działek nr 109 oraz 107/3 położonych  

w Odolionie, oddanych w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych oraz o wyrażenie zgody na 

zawarcie przez Dyrektora ZDP porozumienia z Gminą Aleksandrów Kujawskim w tym zakresie. 
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Wniosek ten wymaga jednak doprecyzowania. Pan Sekretarz będzie rozmawiał z Dyrektorem ZDP  

i Radcą prawnym w tej sprawie i materiał przedłożony będzie na kolejne posiedzenie. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę.  

Kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku posiedzenia z rozszerzeniem o punkty 5.17. – 5.23.? 

Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozszerzył porządek posiedzenia o punkty 5.17. – 5.23.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o bezpłatne przekazanie ciągnika marki Masey Ferguson, będącego na stanie Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o bezpłatne przekazanie ciągnika marki Masey 

Ferguson, będącego na stanie Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

Zarządu Dróg Powiatowych zwraca się z prośbą o bezpłatne przekazanie ciągnika marki Masey 

Ferguson, będącego na stanie Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie wyraził opinię, że przedmiotowy ciągnik jest zbędny jednostce. 

Dyrektorzy obu jednostek porozumieli się ze sobą w tej sprawie. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Piotr Marciniak – należy określić kto ponosi koszty związane z przekazaniem ciągnika. 

 

Pan Dariusz Wochna - proponuję wyrazić zgodę na bezpłatne przekazanie ciągnika marki Masey 

Ferguson, będącego na stanie Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. Koszty związane z przekazaniem ciągnika poniesie 

Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na bezpłatne przekazanie ciągnika marki Masey Ferguson, 

będącego na stanie Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim. Koszty związane z przekazaniem ciągnika poniesie Zarząd Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 25 lutego 

2015r. znak: DUDiM.004.1.2015 o bezpłatne przekazanie ciągnika marki Masey Ferguson, 

będącego na stanie Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie, stanowi załącznik do protokołu. 
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Na posiedzenie Zarządu Powiatu przybył pan Lotfi Mansour. 

 

 

Ad 5.2. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

na zakup ciągnika wraz z oprzyrządowaniem na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na zakup ciągnika wraz z oprzyrządowaniem na potrzeby 

Zarządu Dróg Powiatowych. 

Wartość zamówienia brutto 400.000zł. środki na ten cel zabezpieczone są w budżecie. 

Proponowany tryb przetarg nieograniczony. Kryteria: cena 80%, czas podjęcia czynności 

serwisowych – 5%, długość okresu gwarancji – 15%. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup ciągnika wraz z oprzyrządowaniem na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup ciągnika 

wraz z oprzyrządowaniem na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 4 marca 2015r. znak: Rz.276.3.2015 wraz  

z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup ciągnika wraz  

z oprzyrządowaniem na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 24 lutego 2015r. – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady 

Powiatu z dnia 24 lutego 2015r. 

Komisja Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2015r. wystosowała do Zarządu 

Powiatu i Starosty następujące wnioski: 

W związku z tym, że wodowskazy na Wiśle na odcinku wałów przeciwpowodziowych  

w Powiecie Aleksandrowskim (m.in. w Nieszawie) od dawna są uszkodzone, co nie pozwala 

określić wysokości fali powodziowej i przekazywanie informacji właściwym służbom 

monitorującym zagrożenie powodziowe, Komisja wnosi o wystąpienie z wnioskiem do Regionalnej 

Dyrekcji Gospodarki Wodnej i Melioracji w Warszawie o wymianę lub naprawę uszkodzonych 

wodowskazów. 
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Proponuję wystąpić do Regionalnej Dyrekcji Gospodarki Wodnej i Melioracji w Warszawie  

o wymianę lub naprawę uszkodzonych wodowskazów na Wiśle usytuowanych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego (m.in. w Nieszawie),  w związku z tym, że uszkodzone wodowskazy nie 

pozwalają określić wysokości fali powodziowej i przekazywanie informacji właściwym służbom 

monitorującym zagrożenie powodziowe. Wystąpienie to należy przekazać do Komisji Polityki 

Społecznej do wiadomości. 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Regionalnej Dyrekcji Gospodarki Wodnej i Melioracji  

w Warszawie o wymianę lub naprawę uszkodzonych wodowskazów na Wiśle usytuowanych na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego (m.in. w Nieszawie),  w związku z tym, że uszkodzone 

wodowskazy nie pozwalają określić wysokości fali powodziowej i przekazywanie informacji 

właściwym służbom monitorującym zagrożenie powodziowe. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – w związku z powtarzającymi się w okresie wiosennym przypadkami 

wypalania traw i ugorów, co nie tylko stwarza poważne zagrożenie pożarowe, w tym lasów  

i zabudowań, ale również zagraża życiu młodych zwierząt przebywających w tych środowiskach, 

Komisja wnosi o podjęcie akcji informacyjnej wspólnie z Komendantem Powiatowym Państwowej 

Straży Pożarnej skierowanej do wójtów, burmistrzów, dyrektorów szkół, wykorzystując zebrania 

wiejskie i wybory sołeckie, aby ograniczyć zagrożenia wynikające z takich niebezpiecznych 

zachowań. 

Wniosek jest słuszny, ale zastanawiam się jak go zrealizować. Proponuję wystąpić do Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o przeprowadzenie akcji 

informacyjnej, we współpracy ze Starostą Aleksandrowskim, skierowanej do mieszkańców naszego 

powiatu poprzez przekazanie ulotki informacyjnej do wójtów, burmistrzów, do dyrektorów szkół  

i innych instytucji działających na terenie powiatu, celem jej upowszechnienia, aby ograniczyć 

zagrożenia wynikające z wypalania traw i ugorów w okresie wiosennym. 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim o przeprowadzenie akcji informacyjnej, we współpracy ze Starostą 

Aleksandrowskim, skierowanej do mieszkańców naszego powiatu poprzez przekazanie ulotki 

informacyjnej do wójtów, burmistrzów, do dyrektorów szkół i innych instytucji działających na 

terenie powiatu, celem jej upowszechnienia, aby ograniczyć zagrożenia wynikające z wypalania 

traw i ugorów w okresie wiosennym. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Piotr Marciniak – myślę, że Pełnomocnik do spraw Zarządzania Kryzysowego wraz  

z Komendantem Powiatowym PSP przygotują ulotkę informacyjną. 
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Pan Dariusz Wochna – trzeci wniosek. W związku z sytuacją, jaka ma miejsce w naszym 

powiecie, że niektóre samorządy (głównie miejskie) nie chcą pokrywać kosztów udziału w akcjach 

ratowniczych gminnych jednostek OSP uczestniczących w akcjach poza obszarami swych gmin, 

Komisja wnosi do Starosty, aby na Konwencie Starostów zgłosił problem braku uregulowań 

prawnych dotyczących kwestii partycypacji w kosztach ochrony przeciwpożarowej jednostek 

samorządu terytorialnego. 

Przyjmuję ten wniosek do realizacji. Jutro w Świeciu odbywa się Konwent Starostów, na którym 

zgłoszę ten problem braku uregulowań prawnych dotyczących kwestii partycypacji w kosztach 

ochrony przeciwpożarowej jednostek samorządu terytorialnego. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Piotr Marciniak – nie byłem na posiedzeniu Komisji, nie chodzi chyba o refundowanie 

kosztów akcji, a raczej o ponoszenie nakładów na jednostki straży w danej gminie. O ile gminy w 

całości utrzymują jednostki ochotniczej straży pożarnej to gminy miejskiej praktycznie nie ponoszą 

kosztów z utrzymaniem tych jednostek ponieważ bazują na państwowych jednostkach straży 

pożarnej, które są umiejscowione na ich terenie.  Jest możliwość występowania do gmin jeżeli 

jednostka bierze udział w akcji w sąsiedniej gminie, żeby obciążyć ten samorząd.  Wydaje mi się, 

że chodzi tu o uregulowania dot. kwestii partycypacji w kosztach ochrony przeciwpożarowej przez 

gminy miejskie. 

 

Pan Dariusz Wochna – podniosę ten temat podczas jutrzejszego Konwentu Starostów. 
 

 

Starosta Aleksandrowski, przyjął do realizacji wniosek Komisji, aby na Konwencie Starostów 

zgłosić problem braku uregulowań prawnych dotyczących kwestii partycypacji w kosztach ochrony 

przeciwpożarowej jednostek samorządu terytorialnego. 

 

 

Wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 24 lutego 2015r., stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Aneks do umowy z WOLTERS KLUWER S.A. z siedzibą w Warszawie z dnia  

3 kwietnia 2013r. na korzystanie z aplikacji internetowej „Progman iArkusz” w okresie  

od 5 kwietnia 2015r. do 4 kwietnia 2016r. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Aneks do umowy z WOLTERS KLUWER 

S.A. z siedzibą w Warszawie z dnia 3 kwietnia 2013r. na korzystanie z aplikacji internetowej 

„Progman iArkusz” w okresie od 5 kwietnia 2015r. do 4 kwietnia 2016r. 

Aplikacja „iArkusz” została wprowadzona w kwietniu 2013 roku i obejmuje organ prowadzący  

i jednostki systemu oświaty. Dotyczy przygotowania i bieżącej kontroli nad organizacjami pracy 

szkół i placówek. System pozwala również na automatyczne przeliczenie zatwierdzonej organizacji 

na koszty wynagrodzeń nauczycieli włącznie ze wszystkimi składnikami wynagrodzeń. 

Oprogramowanie przyczynia się do usprawnienia pracy w zakresie nadzoru nad sporządzeniem 

organizacji pracy szkół, a także usprawnia pracę dyrektorów w zakresie przygotowania projektów 

arkuszy. Zastosowane w oprogramowaniu automatyczne blokady powodują, że błędnie wypełniony 

arkusz nie może zostać przekazany do organu prowadzącego. Aplikacja daje możliwość 
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prowadzenia badań i analiz w bardzo szerokim zakresie oraz spowodowała ujednolicenie arkuszy 

organizacyjnych. W cenę aplikacji wliczony jest roczny dostęp do systemu dla szkół i placówek 

oraz dla organu prowadzącego i wynosi ona 3.783,15zł brutto. 

Czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na zakup licencji na kolejny 

rok funkcjonowania aplikacji „Progman iArkusz” za kwotę 3.783,15zł brutto i postanowił zawrzeć 

aneks do umowy z WOLTERS KLUWER S.A. z siedzibą w Warszawie z dnia 3 kwietnia 2013r.  

na korzystanie z aplikacji internetowej „Progman iArkusz” w okresie od 5 kwietnia 2015r.  

do 4 kwietnia 2016r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na zakup licencji na kolejny rok funkcjonowania aplikacji 

„Progman iArkusz” za kwotę 3.783,15zł brutto i postanowił zawrzeć aneks do umowy  

z WOLTERS KLUWER S.A. z siedzibą w Warszawie z dnia 3 kwietnia 2013r. na korzystanie  

z aplikacji internetowej „Progman iArkusz” w okresie od 5 kwietnia 2015r. do 4 kwietnia 2016r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 27 lutego 2015r. znak: 

PS.4324.3.2015 wraz z projektem aneksu do umowy z WOLTERS KLUWER S.A. z siedzibą  

w Warszawie z dnia 3 kwietnia 2013r. na korzystanie z aplikacji internetowej „Progman iArkusz”  

w okresie od 5 kwietnia 2015r. do 4 kwietnia 2016r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 

2015. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania, specjalności i form 

kształcenia w roku 2015. 

Niniejszy projekt uchwały został zaakceptowany przez Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu  

22 stycznia 2015r., a następnie skierowany do związków zawodowych zrzeszających nauczycieli 

celem zaopiniowania oraz do dyrektorów szkół celem uzgodnienia. W dniu 25 lutego wpłynęła 

jedna opinia pozytywna Związku Nauczycielstwa Polskiego. Pozostałe organizacje związkowe 

skorzystały z prawa rezygnacji z wyrażania opinii. Dyrektorzy szkół nie wnieśli uwag do wysokości 

kwot dofinansowania form doskonalenia zawodowego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2015. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2015. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Naczelnika Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 2 marca 2015r. znak: 

PS.4371.1.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania, specjalności i form kształcenia w roku 2015, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych 

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz 

inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

W dniu 8 stycznia 2015r. Zarząd Powiatu ogłosił otwarte konkursy ofert na wykonanie zadań 

publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2015 roku przez 

organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego.  

Na konkurs w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego wpłynęło 7 ofert, natomiast na 

konkurs w zakresie kultury fizycznej, sportu dzieci i młodzieży oraz turystyki wpłynęło 13 ofert. 

Wykaz podmiotów, które przystąpiły do konkursów ofert zawarty jest w protokole komisji 

konkursowej. W dniu 9 marca 2015r. komisja konkursowa dokonała oceny złożonych ofert pod 

względem formalnym i merytorycznym. Stanowisko komisji zawarte jest w protokole z posiedzenia 

komisji. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia otwartych 

konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące 

działalność pożytku publicznego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku 

publicznego. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 marca 2015r. znak: 

Pe.524.1.1.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartych 

konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2015 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące 

działalność pożytku publicznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Przewodniczącego Komitetu Organizacyjnego Obchodów 110-lecia 

działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie 

finansowe uroczystości, jakie w związku z jubileuszem zaplanowano na 2 maja 2015r. – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Przewodniczącego Komitetu 

Organizacyjnego Obchodów 110-lecia działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim o wsparcie finansowe uroczystości, jakie w związku z jubileuszem zaplanowano na  

2 maja 2015r.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Przewodniczącego 

Komitetu Organizacyjnego Obchodów 110-lecia działalności Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim i ufundować puchary / nagrody w związku z jubileuszem 

zaplanowanym na 2 maja 2015r., za kwotę 500zł brutto ze środków przeznaczonych na promocję 

powiatu. Jest to jednostka prężnie działająca. Pomaga nam w organizacji różnych przedsięwzięć 

powiatowych np. rajdu rowerowego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Przewodniczącego Komitetu Organizacyjnego 

Obchodów 110-lecia działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim  

i postanowił ufundować puchary / nagrody w związku z jubileuszem zaplanowanym na 2 maja 

2015r., za kwotę 500zł brutto ze środków przeznaczonych na promocję powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 6 marca 2015r. znak: 

PS.0533.4.2015 wraz z wnioskiem Przewodniczącego Komitetu Organizacyjnego Obchodów  

110-lecia działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie 

finansowe uroczystości, jakie w związku z jubileuszem zaplanowano na 2 maja 2015r., stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. Wniosek Przewodniczącej Rady Słuchaczy Aleksandrowskiego Oddziału Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku o dofinansowanie wycieczki dla słuchaczy UTW poprzez pokrycie 

kosztów wynajmu autokaru – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Przewodniczącej Rady Słuchaczy 

Aleksandrowskiego Oddziału Uniwersytetu Trzeciego Wieku o dofinansowanie wycieczki dla 

słuchaczy UTW poprzez pokrycie kosztów wynajmu autokaru. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję negatywnie rozpatrzyć wniosek Przewodniczącej 

Rady Słuchaczy Aleksandrowskiego Oddziału Uniwersytetu Trzeciego Wieku o dofinansowanie 

wycieczki dla słuchaczy UTW poprzez pokrycie kosztów wynajmu autokaru, ponieważ nie należy 

to do zadań własnych powiatu i nie zabezpieczono na ten cel środków w budżecie powiatu. 

Możemy ewentualnie wspierać działalność UTW poprzez przekazywanie materiałów 

promocyjnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Przewodniczącej Rady Słuchaczy 

Aleksandrowskiego Oddziału Uniwersytetu Trzeciego Wieku o dofinansowanie wycieczki dla 

słuchaczy UTW poprzez pokrycie kosztów wynajmu autokaru, ponieważ nie należy to do zadań 

własnych powiatu i nie zabezpieczono na ten cel środków w budżecie powiatu. Zarząd Powiatu, 

może ewentualnie wspierać działalność UTW poprzez przekazywanie materiałów promocyjnych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 6 marca 2015r. znak: 

PS.0533.4.2015 wraz z wnioskiem Przewodniczącej Rady Słuchaczy Aleksandrowskiego Oddziału 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku o dofinansowanie wycieczki dla słuchaczy UTW poprzez pokrycie 

kosztów wynajmu autokaru, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia uchwały nr 156/2012 Zarządu 

Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 czerwca 2012 roku w sprawie uchwalenia 

regulaminu organizacyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

uchylenia uchwały nr 156/2012 Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 czerwca 

2012 roku w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Zgodnie z art. 23 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011r. o działalności leczniczej ustalenie regulaminu 

organizacyjnego podmiotu leczniczego należy do kompetencji kierownika zakładu. W 2012r. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu organizacyjnego zakładu w myśl 

art. 36 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym i zgodnie z zapisami 

obowiązującego wówczas statutu SP ZL-O w Raciążku. Od dnia 1 marca br. w Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku obowiązuje regulamin ustalony przez 

Dyrektora zakładu zarządzeniem nr 6/2015 z dnia 27 lutego 2015r. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie uchylenia uchwały  

nr 156/2012 Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 czerwca 2012 roku w sprawie 

uchwalenia regulaminu organizacyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie uchylenia uchwały nr 156/2012 Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 czerwca 2012 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 

organizacyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 2 marca 2015r. znak: 

PS.8023.10.2012 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia uchwały  

nr 156/2012 Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 czerwca 2012 roku w sprawie 

uchwalenia regulaminu organizacyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 

planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za rok 2014. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za rok 2014. 

Zgodnie z art. 267 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych  zarząd 

jednostki samorządu terytorialnego przedstawia organowi stanowiącemu sprawozdanie roczne  

z wykonania planu finansowego jednostki, dla której jest organem założycielskim w terminie do 

dnia 31 marca roku następującego po roku budżetowym. Dyrektor SP ZL-O w Raciążku przesłał 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego zakładu za 2014r. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Wojciech Marjański – zgodnie z przepisami opinia Rady Społecznej do wykonania planu 

finansowego potrzebna jest kierownikowi zakładu, a nie organowi stanowiącemu. 

 

Pan Dariusz Wochna – 17 marca br. będzie posiedzenie Rady Społecznej i wówczas Rada 

Społeczna wyrazi swoją opinię. 

Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za rok 2014 i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za rok 2014 i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 26 lutego 2015r. znak: 

Pe.8023.1.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za rok 2014, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku.  

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na 

realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2015 roku.  

Zgodnie z art. 35a ust. 3 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych, Rada Powiatu określa zadania, na które przeznacza się środki przyznane  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Łącznie Powiat Aleksandrowski 

na 2015r. otrzymał środki finansowe w kwocie 1.733.619zł, w tym: 1.257.660zł z przeznaczeniem 

na dofinansowanie działalności dwóch warsztatów terapii zajęciowej i 475.959zł na realizację 

pozostałych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej.  

Kierownik PCPR przedstawiła również zadania, które nie będą objęte dofinansowaniem. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku 

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia   

2 marca 2015r. znak: RS.60.4.1.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych,  
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na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2015 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015 za 2014 rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015 za 2014 rok. 

Z §2 uchwały nr X/135/2011 Rady Powiatu z dnia 28 września 2011r. w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie na lata 2011 – 2015 wynika obowiązek przedkładania Radzie Powiatu corocznego 

sprawozdania z realizacji programu. W związku z powyższym Kierownik PCPR przedłożyła 

sprawozdanie z realizacji przedmiotowego programu za 2014r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015 za 2014 rok i wnieść pod 

obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015 za 2014 rok i postanowił wnieść pod obrady Rady 

Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

6 marca 2015r. znak: PŚ.032.1.27.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015 za 2014 rok, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2016 za 

2014 rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.13. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2016 za 2014 rok. 
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Z §2 uchwały nr XI/145/2011 Rady Powiatu z dnia 29 listopada 2011r. w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2016 wynika 

obowiązek przedkładania Radzie Powiatu corocznego sprawozdania z realizacji programu.  

W związku z tym, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie przedłożył sprawozdanie  

z realizacji programu za 2014 rok, pozytywnie zaopiniowane przez Powiatową Społeczną Radę Do 

Spraw Osób Niepełnosprawnych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2016 za 2014 rok i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2016 

za 2014 rok i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

9 marca 2015r. znak: RS.601.1.23.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2016 za 2014 rok, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Dwa aneksy do porozumień z Miastem Stołecznym Warszawa z dnia 16 kwietnia 

2014r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na 

opiekę i wychowanie dzieci pochodzących z terenu Miasta Stołecznego Warszawa, 

umieszczonych w rodzinie zastępczej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.14. Dwa aneksy do porozumień z Miastem 

Stołecznym Warszawa z dnia 16 kwietnia 2014r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich 

pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci pochodzących z terenu Miasta 

Stołecznego Warszawa, umieszczonych w rodzinie zastępczej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi? Proponuję zawrzeć dwa aneksy do porozumień z Miastem Stołecznym 

Warszawa z dnia 16 kwietnia 2014r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu  

i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci pochodzących z terenu Miasta Stołecznego 

Warszawa, umieszczonych w rodzinie zastępczej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć dwa aneksy do porozumień z Miastem Stołecznym Warszawa 

 z dnia 16 kwietnia 2014r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu  

i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci pochodzących z terenu Miasta Stołecznego 

Warszawa, umieszczonych w rodzinie zastępczej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

5 marca 2015r.  znak: PŚ.072.2.9.7.2015 wraz z projektami dwóch aneksów do porozumień  

z Miastem Stołecznym Warszawa z dnia 16 kwietnia 2014r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz 

warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci pochodzących z terenu 

Miasta Stołecznego Warszawa, umieszczonych w rodzinie zastępczej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Projekt porozumienia z Gminą Miejska Ciechocinek określający zasady współpracy  

i wzajemne zobowiązania dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C 

wraz z przepustem na odcinku ul. Aleja 700-lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 

leżącej na terenie gminy Raciążek”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.15. Projekt porozumienia z Gminą Miejska 

Ciechocinek określający zasady współpracy i wzajemne zobowiązania dla realizacji zadania pod 

nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C wraz z przepustem na odcinku ul. Aleja 700-lecia  

w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej na terenie gminy Raciążek”. 

Już w grudniu rozmawialiśmy z Burmistrzem Ciechocinka w tej sprawie. Cały czas rozmawiamy na 

temat tej kwoty spornej tj. 550tys.zł, za spaloną Salę Malinową. Staraniem członków Zarządu 

Powiatu, doszliśmy w tej sprawie do porozumienia z Burmistrzem Ciechocinka. Treść 

przedłożonego na dzisiejszy Zarząd porozumienia została przez Burmistrza Ciechocinka 

zaakceptowana. Dokumentację przygotuje Miasto Ciechocinek. Powiat będzie inwestorem. 

Wystąpimy z wnioskiem o dofinansowanie tego zadania w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych. Inwestycję będziemy realizowali w 2016r., jeśli dostaniemy 

dofinansowanie to z udziałem środków zewnętrznych, jeśli nie to z środków własnych.  

Na realizacje tego zadania Gmina Miejska Ciechocinek przeznaczy kwotę 550tys.zł, pomniejszona 

o koszty wykonania dokumentacji.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Gminą Miejską Ciechocinek 

w sprawie  określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą 

„Przebudowa drogi Nr 2602C wraz z przepustem na odcinku ul. Aleja 700-lecia w Ciechocinku od 

km 0+424 do km 1+176 leżącej na terenie gminy Raciążek”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miejską Ciechocinek w sprawie  

określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą 

„Przebudowa drogi Nr 2602C wraz z przepustem na odcinku ul. Aleja 700-lecia w Ciechocinku od 

km 0+424 do km 1+176 leżącej na terenie gminy Raciążek”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 9 marca 2015r. znak: RI.3041.1.2014 wraz  

z projektem porozumienia z Gminą Miejska Ciechocinek określający zasady współpracy  

i wzajemne zobowiązania dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C wraz  

z przepustem na odcinku ul. Aleja 700-lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej na 

terenie gminy Raciążek”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na III sesji. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.16. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na III 

sesji. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych 

na III sesji i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na III sesji i postanowił wnieść 

pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na III sesji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.17. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2014”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.17. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014”. 

Zgodnie z art. 5a ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego nie później niż do  

30 kwietnia każdego roku ma obowiązek przedłożenia organowi stanowiącemu jednostki 

samorządu terytorialnego sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami za rok poprzedni. W związku z powyższym 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu przedłożył sprawozdanie wraz  

z projektem uchwały Rady Powiatu. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014” i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2014” i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 9 marca 2015r. znak: 

PS.510.1.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2014”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania 

dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie 

Aleksandrowskim w 2015r.    

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania w ramach pilotażowego programu 

„Aktywny samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim w 2015r.    

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim skierowała do 

Zarządu Powiatu pismo o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania 

dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie 

Aleksandrowskim w 2015r. w celu skoordynowania działań realizowanych w ramach pilotażowego 

programu „Aktywny samorząd”, na podstawie porozumienia zawartego 22 czerwca 2012r. 

pomiędzy Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych a Powiatem 

Aleksandrowskim. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia Zasad 

przyznawania dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie 

Aleksandrowskim w 2015r.    

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania  

w ramach pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim  

w 2015r.    

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

10 marca 2015r. znak: RK.600.1.1.3.3.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia Zasad przyznawania dofinansowania w ramach pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w Powiecie Aleksandrowskim w 2015r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.19. Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

stanu sanitarnego szpitala. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.19. Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala 

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie stanu sanitarnego szpitala. 

W związku z wnioskiem radnego pana Michała Włoszka, zgłoszonym na III sesji Rady Powiatu, 

żeby wystąpić do Wojewódzkiej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej o przekazanie informacji na 

temat stanu sanitarnego naszego szpitala, Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 26 lutego br. 

postanowił wystąpić do Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

o przedłożenie informacji na temat stanu sanitarnego szpitala, sporządzonej na podstawie 

dotychczas przeprowadzonych kontroli przez Wojewódzką Stację Sanitarno – Epidemiologiczną w 

Bydgoszczy (protokołów z kontroli).  Uznaliśmy, że niezasadne byłoby występowanie do  

Wojewódzkiej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Bydgoszczy, która ma nadzór sanitarny nad 

szpitalem. Informacja taka została przez pana Prezesa przedłożona. Z treści przedłożonej informacji 

nie za wiele wynika. Proponuję wystąpić do pana Prezesa, żeby rozszerzył te informację i zawarł 

informację, że pan radny ma prawo zapoznać się z protokołami z kontroli sanitarnej w siedzibie 

spółki. Nie wyobrażam sobie, żeby kserować wszystkie protokoły dla pana radnego. Należy 

doprecyzować tę informację.  

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Proponuję wystąpić do pana Prezesa o rozszerzenie tej 

informacji, uaktualnienie i ustalenia warunków wglądu przez radnych do protokołów kontroli 

sanitarnej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Prezesa Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie stanu sanitarnego szpitala i postanowił wystąpić o jej 

rozszerzenie, uaktualnienie i ustalenia warunków wglądu przez radnych do protokołów kontroli 

sanitarnej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 9 marca 2015r. 

znak: P.Sz.1641.2015 w sprawie stanu sanitarnego szpitala, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.20. Protokół z przetargu przeprowadzonego w dniu 2 marca 2015r. na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Ciechocinek przy ul. Zdrojowej, 

działka numer ewidencyjny 1158/6 o pow. 0,0347ha, zapisanej w księdze wieczystej KW-

WL1A/00023993/9, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego wraz z ogłoszeniem  

o wynikach przeprowadzonego przetargu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.20. Protokół z przetargu przeprowadzonego  

w dniu 2 marca 2015r. na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Ciechocinek przy ul. Zdrojowej, działka numer ewidencyjny 1158/6 o pow. 0,0347ha, zapisanej  

w księdze wieczystej KW-WL1A/00023993/9, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego 

wraz z ogłoszeniem o wynikach przeprowadzonego przetargu. 

W dniu 2 marca 2015r. odbył się I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż przedmiotowej 

nieruchomości. Cena nieruchomości 1.000.000zł. Ustawowa bonifikata z tytułu wpisu obiektu do 

rejestru zabytków 50%. Cena wywoławcza 500.000zł. 11 oferentów wpłaciło wadium.  

10 oferentów uczestniczyło w przetargu. Oferenci ustalili postąpienie w kwocie ustawowej 

minimalnej 5.000zł. Postąpień było 5 na ogólną kwotę 25.000zł. Najwyższa cena osiągnięta  

w przetargu 525.000zł. Nabywca pan Andrzej Waldowski prowadzący działalność gospodarczą pod 

firmą „Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Usługowo – Handlowe FORM-PLASTIC Andrzej 

Waldowski”. 9 marca 2015r. minął termin zaskarżenia na czynności związane z przeprowadzonym 

przetargiem. Nie było zastrzeżeń. 

Czy są pytania, uwagi? 

 

Pan Lotfi Mansour – czy były określone warunki co do rozpoczęcia budowy? 

 

Pan Dariusz Wochna – wszystko opisane zostało w ogłoszeniu przetargu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – przed przetargiem Naczelnik Wydziału Geodezji powtórzył jakie są 

wymogi związane z budową. 

 

Pan Dariusz Wochna – jest to obiekt zabytkowy. Oferenci przed przetargiem zasięgali informacji  

o warunkach budowy w Wydziale Geodezji. Proponuję zatwierdzić wyniki przetargu 

przeprowadzonego w dniu 2 marca 2015r. na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Ciechocinek przy ul. Zdrojowej, działka numer ewidencyjny 1158/6 o pow. 

0,0347ha, zapisanej w księdze wieczystej KW-WL1A/00023993/9, stanowiącej własność Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził wyniki przetargu przeprowadzonego w dniu 2 marca 2015r.  

na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Ciechocinek przy  

ul. Zdrojowej, działka numer ewidencyjny 1158/6 o pow. 0,0347ha, zapisanej w księdze wieczystej 

KW-WL1A/00023993/9, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 10 marca 2015r. 

znak: GN.Gg.6840.4.2013.2014 wraz z protokołem z przetargu przeprowadzonego w dniu 2 marca 

2015r. na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Ciechocinek przy  

ul. Zdrojowej, działka numer ewidencyjny 1158/6 o pow. 0,0347ha, zapisanej w księdze wieczystej 

KW-WL1A/00023993/9, stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego wraz z ogłoszeniem  

o wynikach przeprowadzonego przetargu oraz projektem ogłoszenia wyników przetargu, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.21. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia i podania do publicznej 

wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.21. Projekt uchwały Zarządu Powiatu                  

w sprawie sporządzenia i podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży. 

Mamy kłopot ze zbyciem działek budowlanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Wyspiańskiego. Rada Powiatu wyraziła zgodę na ich zbycie już w 2006r. Operaty szacunkowe 

się zdezaktualizowały i musieliśmy je zaktualizować.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie sporządzenia i podania do 

publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (działki budowlane 

położone w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego). 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie sporządzenia i podania do publicznej wiadomości 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (działki budowlane położone  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego). 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 10 marca 2015r. 

znak: GN.Gg.6840.4.2013.2014 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

sporządzenia i podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych  

do sprzedaży, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.22. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na zatrudnienie jednego pracownika na stanowisku pośrednik pracy – 

stażysta (umowa na czas określony) – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.22. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na zatrudnienie jednego pracownika na 

stanowisku pośrednik pracy – stażysta (umowa na czas określony). 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na zatrudnienie jednego pracownika 

na stanowisku pośrednik pracy – stażysta (umowa na czas określony) w Powiatowym Urzędzie 

Pracy. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, na wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim, 

wyraził zgodę na zatrudnienie jednego pracownika na stanowisku pośrednik pracy – stażysta 

(umowa na czas określony). 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 9 marca 

2015r. znak: DO.I.072.4.2015 o wyrażenie zgody na zatrudnienie jednego pracownika na 

stanowisku pośrednik pracy – stażysta (umowa na czas określony), stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.23. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania środków na zakup 

samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.23. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przekazania środków na zakup samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Komendy Powiatowej Policji rozmawiał ze mną już w grudniu w tej sprawie. Przekazywałem 

państwu wniosek Komendy na posiedzeniu Zarządu. W związku z oddaniem nowej siedziby 

Komendy, zaplanowanej na miesiąc wrzesień, Komendant wystąpił do powiatu i samorządów 

szczebla podstawowego o dofinansowanie zakupu samochodu dla Komendy. Jeżeli koszt 

samochodu wyniesie załóżmy np. 70tys.zł, a samorząd dołoży połowę tej kwoty to wówczas 

Komenda Główna Policji przekaże pozostałą kwotę. Proponuję wystąpić do Rady Powiatu  

o przekazanie kwoty 30.000zł na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej w Bydgoszczy 

z przeznaczeniem na zakup samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim. Jednostki samorządu terytorialnego, szczebla podstawowego, 

poszczególne gminy również zadeklarowały dofinansowanie zakupu samochodu na kwotę ponad 

30tys.zł. Z tego co pan Komendant mówił wynika, że będą zakupione nie jeden, ale dwa nowe 

samochody. Z czego się bardzo cieszymy, bo będzie większa mobilność policjantów, a przez to 

zwiększy się bezpieczeństwo na terenie powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przekazania środków na zakup samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania środków  

na zakup samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego z dnia 12 marca 2015r. znak: 

BZ.0025.2.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania środków na zakup 

samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.  

W związku z tym, że Przewodnicząca Rady Powiatu zaplanowała sesję Rady Powiatu na 27 marca 

br., musimy przedłożyć propozycję zmian do budżetu powiatu na 2015r. Odbyłem spotkania  

z burmistrzami i wójtami z terenu powiatu, w obecności radnych z danego okręgu wyborczego. 

Podczas wspólnych rozmów doszliśmy do wniosku, że powiat jest zainteresowany współpracą  

z gminami, mówiłem to w imieniu Zarządu Powiatu, w zakresie inwestycji drogowych, przy 

założeniu, że w tych przedsięwzięciach gminy będą partycypowały w kosztach. Środki finansowe, 

na dzień dzisiejszy, nie pozwalają nam na jakieś duże przedsięwzięcia drogowe. Pan Wicestarosta 

zwizytował powiatowe jednostki organizacyjne, w tym jednostki oświatowe. Zapoznał się nie tylko 

z funkcjonowaniem, działalnością tych jednostek, ale zebrał również informacje dotyczące potrzeb 

inwestycyjnych, remontowych, zapotrzebowania. Informowaliśmy na sesji państwa radnych, że jak 

będziemy mieli ostateczne wskaźniki do budżetu w zakresie subwencji, dotacji, to przedłożymy 

propozycję znowelizowania tego budżetu. W związku z tym, że wskaźniki już mamy, chcę państwu 

przedstawić wstępne propozycje zmian budżetowych. Na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu pani 

Skarbnik przygotuje projekty uchwał Rady Powiatu zmieniającej budżet i  zmieniającej Wieloletnią 

Prognozę Finansową.  

Proponuję przeznaczyć środki finansowe, w ramach nowelizacji budżetu, na następujące 

przedsięwzięcia: 

Dokumentacja drogi Przybranowo – Żyrosławice, proponuję dołożyć 37.300zł. W budżecie na ten 

cel zabezpieczona była kwota 50.000zł. Był wniosek Komisji Mienia, żeby zwiększyć środki na ten 

cel do 100.000zł. Zarząd Powiatu postanowił, że podejmie decyzję w tym zakresie po określeniu 

przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych środków niezbędnych do wykonania dokumentacji na 

podstawie przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. Wystosowane 

było zapytanie ofertowe. Jest już rozstrzygnięcie, najtańsza oferta była na kwotę 87.300zł.  

W związku z tym, będziemy wnosić o zwiększenie środków na to zadanie o kwotę 37.300zł, żeby tę 

dokumentację było można wykonać.  

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 nie dokończył inwestycji na budynkach warsztatowych dot. m.in. 

położenia dachu. Środki na to zadanie w wysokości 154.000zł zostały umieszczone przez Radę 

Powiatu w wykazie środków niewygasających z końcem roku budżetowego 2014. Przetarg na 

wykonawcę tego zadania nie został ogłoszony w poprzednim roku, został ogłoszony w tym roku. 

Najkorzystniejsza oferta była na kwotę ponad 200tys.zł. W związku z tym, żeby wykonać to 

zadanie należy dołożyć 69.516zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuje wystąpić do Rady Powiatu o ujęcie tej inwestycji  

w tegorocznym budżecie. 
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Pan Dariusz Wochna – w sprawie zwiększenia środków dla Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Karczemce proszę o zabranie głosu panią Skarbnik. 

 

Pani Dorota Sobierajska – pod koniec ubiegłego roku Zarząd Powiatu wyraził zgodę na 

zwiększenie liczby uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w Karczemce. W związku z tym, 

zobowiązani jesteśmy dołożyć 10% do wartości środków PFRON na funkcjonowanie warsztatów.   

 

Pan Dariusz Wochna – to jest kwota 6.576zł. 

Dofinansowanie samochodu dla Komendy Powiatowej Policji, mówiliśmy już o tym wcześniej. 

Proponuję wnieść do Rady Powiatu o przeznaczenie na ten cel 30.000zł.  

O brakach w DPS i PCPR powie pani Skarbnik. 

 

Pani Dorota Sobierajska – budżet uchwalany w grudniu 2014r. był zrównoważony, były cięcia 

wydatków w jednostkach. Pierwotna wersja budżetu obejmowała wszystkie potrzeby, później 

stanowisko Zarządu było takie, że należy ująć dodatkowe zadania. W związku z tym, ograniczono 

wydatki w niektórych jednostkach organizacyjnych. Po otrzymaniu ostatecznych wskaźników miały 

być te wielkości uzupełnione. W DPS Zakrzewo nie otrzymywano z Zakładu Energetycznego przez 

pół roku obciążenia za energię. Oddano te pieniądze z ubiegłorocznego budżetu, a w tym roku jest 

konieczność zwiększenia środków na energię oraz na żywność, ponieważ w tym roku z Banku 

Żywności nie będą otrzymywali żywności. Poza tym, jest konieczność uzupełnienia funduszu płac. 

W sumie zwiększenie będzie na kwotę 68.102zł.  

W PCPR zwiększenie o 10.182zł. To są skutki podwyższenia w ubiegłym roku przez Zarząd 

wynagrodzenia kierownikowi jednostki, już po przyjęciu projektu budżetu i skutki związane  

z zatrudnieniem pracownika. Poza tym, są braki na nowo utworzone rodziny zastępcze, które były 

tworzone w grudniu i również zmieniły się stawki dla osób, które prowadzą rodziny zastępcze. 

Ogółem braki na ten cel to kwota 87.750zł.   

 

Pan Dariusz Wochna – kolejne dość duże wydatki finansowe musimy ponieść na budowę Centrum 

Dydaktycznego przy ZS Nr 1 CKP. Wielokrotnie rozmawialiśmy na temat tej inwestycji. Musimy ją 

zrealizować. Ogłoszony został kolejny przetarg, rozstrzygnięty będzie 18 marca. Proponuję 

zwiększenie środków na to zadanie inwestycyjne o kwotę 500.000zł. Bez tego zwiększenia tej 

inwestycji nie wykonamy.  

Zleciłem Naczelnikowi Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  przygotowanie projektu 

uchwały w sprawie zasad przyznawania dotacji na renowację zabytków. Chodzi o to, żebyśmy 

mogli wspierać finansowo w postaci udzielanej dotacji, renowację zabytków w powiecie. Wpływają 

do nas wnioski w tym zakresie. Żeby było możliwe udzielenie wsparcia na te przedsięwzięcia 

najpierw muszą być ustalone zasady. Taki projekt uchwały Rady Powiatu przedłożę na kolejne 

posiedzenie Zarządu.  Rada Powiatu ustala zasady przyznawania dotacji i określa odpowiednią 

kwotę w budżecie powiatu na to zadanie. 

 

Pan Lotfi Mansour – czy to będzie dotyczyło obiektów, które są własnością powiatu? 

 

Pan Dariusz Wochna – nie, chodzi o obiekty zabytkowe znajdujące się na terenie powiatu. Mamy 

np. zabytki sakralne. Proboszczowie składają wnioski o dotację na renowacje. 
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Pani Dorota Sobierajska – powiat jako jednostka samorządu terytorialnego może udzielać dotacji 

na remonty i modernizację obiektów wpisach do rejestru zabytków. Żeby móc udzielić takiej 

dotacji, trzeba mieć zasady. W tych zasadach określone będzie kto może się ubiegać o dotację,  

w jakiej formie, w jakiej wysokości. Rada Powiatu odrębną uchwałą będzie udzielać dotacji dla 

konkretnego podmiotu. 

 

Pan Dariusz Wochna – myślę, że warto to zadanie realizować. 

 

Pan Lotfi Mansour – my mamy swoje zabytki, które należy odrestaurować np. Pałacyk w Zespole 

Szkół Nr 1 CKP. 

 

Pan Dariusz Wochna – nic nie stoi na przeszkodzie, żeby wystąpić do Rady Powiatu z taką 

inicjatywą, a ostateczną decyzję podejmie Rada Powiatu. My jesteśmy organem wykonawczym, 

przygotowujemy projekty uchwał, a Rada podejmuje ostateczne decyzje. Uważam, że warto 

wspierać te przedsięwzięcia, oczywiście nie zapominając o swoich zabytkach.  

Na promocję powiatu proponowałbym wystąpić do Rady o zwiększenie o 10.000zł.  

Dokumentacja na archiwum. Mamy potrzebę utworzenia archiwum zakładowego dla powiatu. 

Chcieliśmy to archiwum zlokalizować na działce za garażami z tyłu tego biurowca, jest tam działka 

3.000m
2
. Podczas rozmowy z panem Burmistrzem Aleksandrowa pytałem, czy miasto skłonne by 

było zrezygnować ze swoich udziałów w tej działce. Jeszcze nie mam odpowiedzi. Burmistrz 

wstępnie wypowiedział się, że niechętnie by z tych udziałów w tej działce rezygnował. W tym roku, 

proponuje wnieść do Rady o zabezpieczenie w tegorocznym budżecie kwoty 50.000zł na 

wykonanie dokumentacji archiwum, a w następnych latach przystąpić do realizacji tego 

przedsięwzięcia.  

Są zalecenia Konserwatora Zabytków co do Pałacyku ZS Nr 1 CKP. Decyzja wydana była w 2014r. 

bądź w 2013r., termin realizacji zaleceń był przesuwany. Chcemy przeznaczyć kwotę 50.000zł na 

wykonanie tych zaleceń Konserwatora Zabytków w tym roku.  

W sprawie środków z PFRON proszę o zabranie głosu przez pana Wicestarostę. Otrzymaliśmy dwa 

protokoły pokontrolne, z których wynikał zwrot środków finansowych. Po naszych wizytach  

w PFRON, rozmowach, ta kwota została zmniejszona. Gdzie były nieprawidłowości i czego 

dotyczyły? Proszę o wyjaśnienie pana Wicestarostę. 

 

Pan Wojciech Marjański -   w grudniu otrzymaliśmy decyzję dot. zwrotu 50.000zł. Chodziło  

o trzy umowy tj. wyposażenie stanowiska pracy w Powiatowym szpitalu w Aleksandrowie 

Kujawskim była to kwota 41.000zł. Tą kwotę udało nam się wspólnie z panem Starostą uratować, 

powiem kolokwialnie. PFRON, na dzień dzisiejszy, przyjął naszą informację o doposażeniu tego 

stanowiska i akceptuje na dzień dzisiejszy tą formę realizacji tego zadania. Kwota 8tys.zł plus 

odsetki dot. umowy z Samodzielnym Publicznym zakładem Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku 

na stworzenie dwóch stanowisk pracy, jedno to stanowisko ogrodnika, drugie to stanowisko 

recepcjonisty. W momencie kiedy ta umowa była realizowana odbywały się konsultacje  

na poziomie zakładu, jak również zakładu pracy. Były uzgodnienia między tymi dwoma 

instytucjami. PFRON zakwestionował formę zatwierdzenia tych zmian w zakupach. To były zakupy 

na wyposażenie stanowiska tj. sprzętu ogrodniczego na stanowisko ogrodnika i urządzeń biurowych 

na stanowisko recepcjonisty. PFRON nie kwestionował celowości tych zakupów, tylko zasady 

uzgadniania tych zmian w zakupach, żądał formy aneksu, a niestety było to tylko w formie 

pisemnej zgody pracownika Powiatowego Urzędu Pracy. Zostało to zakwestionowane. PFRON stoi 
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na stanowisku, że nie ma już możliwości odstąpienia od tej kwoty. Próbowaliśmy z panem Starostą 

wynegocjować rozłożenie tej kwoty na raty i umorzenia odsetek, niestety dostaliśmy informację, że 

nie ma takiej możliwości.  

 

Pan Dariusz Wochna – wczoraj byliśmy z panem Wicestarostą w PFRON i doszliśmy do wniosku, 

że nie będziemy więcej korespondować z panią Dyrektor w tej sprawie, bo nic nie da i 10.760zł 

musimy zwrócić do PFRON. Gdybyśmy działań nie podjęli to by to była znacznie większa kwota.  

Proponuję wnieść do Rady, żeby przy nowelizacji budżetu przeznaczyć na drogi powiatowe kwotę 

762.158zł. Zamysł mój jest taki, jeśli państwo mnie poprą, żeby sukcesywnie, naprawiać  

i modernizować drogi powiatowe w każdej gminie. Tak jak powiedziałem podczas rozmów  

z wójtami i burmistrzami, że będziemy tylko tam wykonywali przedsięwzięcia na naszych drogach, 

gdzie będzie gmina partycypowała w kosztach. Zobligowałem Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych, żeby po moich wizytach w gminach, poszczególnych wójtów i burmistrzów 

odwiedził w sprawie ustalenia przedsięwzięć, które byśmy jeszcze w tym roku wykonali. Muszę 

powiedzieć, że każda z gmin, oprócz Gminy Miejskiej Nieszawa, której z przyczyn oczywistych 

jest nie stać, zadeklarowała współudział w tych przedsięwzięciach. Chcemy dać swoich środków 

finansowych 762.158zł, natomiast udział gmin byłby 220.000zł. Czyli w sumie na inwestycje, 

łącznie z partycypacją gmin i naszymi środkami, wydalibyśmy ponad 900tys.zł. Może w sierpniu, 

Zarząd Powiatu podjąłby stanowisko i przesłał je do poszczególnych wójtów, burmistrzów, żeby 

przy konstrukcji budżetu poszczególnych gmin, mieli świadomość, że będą prowadzone remonty 

dróg powiatowych położonych na terenie poszczególnych gmin, przy partycypacji gmin minimum 

30% kosztów, które poniesie powiat. To będzie logiczne, czytelne i pozwoli na zaplanowanie 

odpowiednich kwot w budżecie, po ustaleniu co będziemy robić i jakie są tego koszty.  

Podczas spotkania z panem Burmistrzem Aleksandrowa Kujawskiego doszliśmy do wspólnego 

wniosku, żeby usprawnić ruch w mieście, wspólnie wykonać prawo skręt z ulicy Dworcowej  

za przejazdem kolejowym w ulicę Wojska Polskiego. My dalibyśmy na ten cel 190tys.zł, z miasto 

60tys.zł. Sugerowaliśmy panu Burmistrzowi, żeby wystąpił do Zarządu Dróg Wojewódzkich i taki 

sam prawo skręt wykonał na skrzyżowaniu ulic Halinowo z ulicą Słowackiego. To jest koszt ok. 

300tys.zł. To zadanie można by wykonać jeszcze w tym roku. 

Proszę pana Wicestarostę o zabranie głosu w sprawie potrzeb jednostek oświatowych. 

 

Pan Wojciech Marjański – pan Starosta odbywał spotkania z wójtami i burmistrzami, a ja 

wizytowałem powiatowe jednostki oświatowe. Skala potrzeb jest ogromna. Przed nami są dwa duże 

zadania, które musimy wykonać, o czym mówił pan Starosta. To jest budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 CKP i remont dachu Zespołu Szkół Nr 2. Środki 

przeznaczone na realizację tych inwestycji będą zainwestowane w oświatę.  

Ciężko podejmować decyzję, w którym kierunku idziemy. Będziemy się starali pomóc naszym 

jednostkom oświatowym poprzez przeznaczenie pewnych kwot na opracowanie dokumentacji 

niezbędnej tym jednostkom do aplikowania o środki zewnętrzne. Myślę, że to będzie pierwszy 

krok, który pozwoli na to, żeby mogli ubiegać się o środki zewnętrzne. Jedynym odstępstwem od 

tej reguły jest Liceum Ogólnokształcące w Ciechocinku, które miało niedawno przeprowadzoną 

modernizację elewacji i wybudowana tam została nowa sala gimnastyczna, nie wymaga pilnych 

napraw. Proponujemy przeznaczyć 40.000zł na remont korytarza na parterze i klatki schodowej. 

Takie były sugestie pana Dyrektora LO w zakresie najpilniejszych potrzeb. Jeżeli chodzi  

o dokumentacje projektową to proponujemy zabezpieczyć 70tys.zł na dokumentację na 

termomodernizację Zespołu Szkół Nr 1 CKP. Duże środki, w tym roku, zostaną przeznaczone na tę 

szkołę, wliczając tu środki na szklarnie, Pałacyk i dokumentacje na termomodernizację.  Duże 
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środki angażujemy, ale i są w tym zakresie duże potrzeby, które skłaniają do takich decyzji. Jeżeli 

chodzi o Zespół Szkół Nr 3, to chcemy przeznaczyć 10tys.zł na wymianę okien w sali 

gimnastycznej i dokumentację na rozbudowę szkoły, która pozwoli na to, żeby aplikować o środki 

zewnętrzne – 20tys.zł.  

Proponujemy ponadto, przeznaczyć kwotę 40tys.zł na dokumentacje na termomodernizację Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie.  

 

Pan Dariusz Wochna – proszę panią Skarbnik, żeby na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu 

przygotowała projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2015r. i zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Pani Dorota Sobierajska – proponowane zmiany do budżetu powiatu wywołują konieczność 

przebudowy całej wieloletniej prognozy finansowej. Proponowane zmiany spowodują powstanie 

deficytu. Cała struktura wieloletniej prognozy ulegnie zmianie. 

 

Pan Dariusz Wochna – przypominam członkom Zarządu Powiatu, panu Sekretarzowi i pani 

Skarbnik o obowiązku złożenia do Starosty oświadczenia majątkowego do końca kwietnia 2015r. 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

 

Pan Wojciech Marjański – w tym tygodniu odbyliśmy spotkanie w sprawie szkód w uprawach 

rolnych poczynionych przez dziki z Powiatowym Lekarzem Weterynarii w Aleksandrowie 

Kujawskim, przedstawicielami kół łowieckich z terenu powiatu, przedstawicielami Nadleśnictwa 

oraz wójtami gmin z terenu powiatu.  

Na Zarządzie w dniu 18 lutego, które prowadziłem, był wniosek Koła Łowieckiego Nr 2 „Zdrój”  

w Ciechocinku o przyznanie środków finansowych na organizację obchodów jubileuszu  

90-lecia Koła Łowieckiego i Zarząd postanowił podjąć decyzję co do wsparcia rzeczowego 

przedsięwzięcia po doprecyzowaniu wniosku co do wysokości środków, proponowanej formy  

przekazania oraz zakresu wsparcia. Rozmawiałem na ten temat z przedstawicielami Koła. Potrzeby 

Koła są duże, a nasze możliwości ograniczone. Poinformowałem, że nie możemy dofinansować 

zakupu sztandaru, bo nie mamy takich możliwości, ale możemy pomóc w postaci organizacji tego 

przedsięwzięcia w formie zakupu nagród, czy sfinansowania innych wydatków rzeczowych. Mają 

się zastanowić co im jest najbardziej potrzebne i poinformują nas o tym. 

 

Pan Piotr Marciniak – zgodnie z wnioskiem Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się 

spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim, przedstawicielami 

kół łowieckich z terenu powiatu, przedstawicielami Nadleśnictwa oraz wójtami gmin z terenu 

powiatu w sprawie szkód w uprawach rolnych poczynionych przez dziki. Nie było to spotkanie  

z rolnikami, o co wnioskowała Komisja, ale przedstawicielami władz poszczególnych gmin. 

Rozmawialiśmy na temat szkód wyrządzonych przez dziki i afrykańskiego pomoru świń. Na to 

spotkanie byli zaproszeni wójtowie, burmistrzowi, reprezentanci kół łowieckich, nadleśnictwa  

i Powiatowy Lekarz Weterynarii oraz zainteresowani radni powiatu. Powiatowy Lekarz Weterynarii 

przedstawił potencjalne zagrożenia i wyniki obecnej sytuacji w zakresie afrykańskiego pomoru. 

Przedstawiciele kół łowieckich wypowiadali się na temat szkód wyrządzanych w uprawach rolnych 
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przez dzika zwierzynę.  Dowiedzieliśmy się, że mieszkańcy mają możliwość korzystania  

z dofinansowania np. użytkownicy gruntów w pobliżu lasów mogą ubiegać się o 50% 

dofinansowania do założenia ogrodzeń elektrycznych, oferują również bezpłatne dostarczenie 

środków chemicznych do zniechęcenia zwierzyny do wejścia na teren. Okazuje się, że z tych form 

korzysta znikoma liczba osób. Przykro, że główni adresaci tego spotkania czyli wójtowie, 

burmistrzowie, którzy mieli nawiązać dialog z kołami łowieckimi i nadleśnictwem nie przybyli na 

to spotkanie. W spotkaniu uczestniczyło tylko dwóch wójtów tj. pan Ryszard Borowski Wójt 

Gminy Koneck i pan Ryszard Stępkowski Wójt Gminy Bądkowo. Na tym spotkaniu, przekazane 

były ciekawe informacje, które powinny trafić do gmin. Podsumowując, w moim przekonaniu, to 

spotkanie spełniło swoją rolę, przekazano na nim cały pakiet informacji.  

 

Pan Dariusz Wochna – byłem pod wielkim wrażeniem wiedzy, merytorycznej wiedzy Łowczego 

Wojewódzkiego pana Grzegorza Wiśniewski. Cieszę się, że był na tym spotkaniu. Bardzo 

kompetentny człowiek. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 13:40. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


